
 

Referat rovernemndsmøte 21 og 23.03.2020 

Rovernemndsmøtet startet lørdag 21. mars kl. 12.00 Møtet 

ble hevet mandag 23 mars kl. 20.48.  

Tilstede:  

Simmen Karoliussen 
Silje Voergaard Blindheim 
Nicolai Hillestad 
Hannah Andersen 
Guro Fuglestad 
Elias Borge-Ilseth 
Amalie Wollmann (bare 21.03) 
 

Sak 07/20 Konstituering  
1.1 Godkjenning av innkalling og saksliste  

  Godkjent 

1.2 Val av referent  

  Nicolai ble valgt til referent 
  

Sak 08/20 Fordeling av ansvar 
8.1 Fordeling av kretser og studentspeiderlag 

   Kretsene ble fordelt slik:  

 Simmen: Svevebanen studentspeiderlag, Bybanen studentspeiderlag, 

Ringen Studentspeiderlag og Gråkallbanen studentspeiderlag. 

Silje: Trøndelag, Hedmark og Oppland, Sunnmøre og Haugaland. 

Hannah: Nordre Nordland, Romerike, Finnmark og Nordmøre og 

Romsdal. 

Nicolai: Asker og Bærum, Buskerud, Oslo og Bjørgvin. 

Guro: Rogaland, Sogn og Fjordane, Agder og Troms. 

Elias: Østfold, Telemark, Helgeland og Vestfold.  



 

 

8.2 Fordeling av arrangement 

Arrangementene ble fordelt slik: 

Hannah/Nicolai: Roverball. 

Silje: Roverkongress. 

Guro/Elias: Roverlandsleir. 

 

 

8.3 Andre rovernemndsoppgaver 

Vi fordelte andre rovernemndsoppgaver slik:  

Lederforum: Guro 

Instagram: Hannah 

Møte-fotograf: Nicolai 

Facebook: Elias 

Hjemmesider: Simmen/Silje 

 

Sak 09/20 Rovernemndas tiltaksplan  
Vi har gått gjennom tiltaksplanen. Der har vi kommet med konkrete aktiviteter og 

tiltak vi skal gjøre for å nå de ulike målene i tiltaksplanen.  

Tiltakene og aktivitetene er fordelt mellom medlemmene i nemnda, inkludert 

varamedlemmer, vi satt også opp frister for gjennomføringen av disse. 

 
 

Sak 10/20 Evaluering av roverkongress 2020 
10.1 Evaluerer roverkongressen 

Vi har evaluert roverkongressen 2020.  

Rovernemnda takker lokalkomiteen for den innsatsen som ble lagt ned i å 

lage en vellykket kongress. Det var en fin lokalkomite med stab fra 

forskjellige kretser, også kult at det var NSF-speidere med i stab. Takk for en 

flott kongress. 

 

10.2 Gjennomgang av deltakerevaluering 

Vi har gått gjennom deltagerevalueringen. Deltakerne var stort sett ganske 

fornøyde. Omtrent halvparten av deltagerne svarte på 

deltagerevalueringen. 

 



 

10.3 Gjennomgang av lokalkomiteens evaluering 

Vi har gått gjennom lokalkomiteens evaluering. Vi tar med oss evalueringen 

videre og takker for lokalkomiteens innsats. 

 

Sak 13/20 KUD- Studentspeiding 

Vi har fått midler til studentspeiding i Norge. Rovernemnda har laget et budsjett 

og en plan for hvordan disse midlene skal brukes fremover.   

 

 

Sak 16/20 Eventuelt 
Vi hadde ingen saker som ble tatt opp som eventuelt.  
 

 

           

Simmen Karoliussen    Nicolai Hillestad 

Rovernemndsleder    Referent 

 


